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Sports Training And Rehabilitation Therapy Association of Hong Kong 

香港運動訓練及治療學會  
 

Application for Membership 
會員申請表 

* delete if necessary 刪除不適當項目 

Section A Personal Information 
甲部    個人資料  

Name of Applicant 
申請者名稱 

(in English ) 
(   英文   ) : _______________________________________________________________________________________________________________ 

 (in Chinese)  
(   中文   ) : _____________________________ 

Title :  Mr / Mrs / Ms* 
稱謂    先生/ 太太/ 小姐 

Tel No. :                                  Fax No. :  
電話     _______________________________________   傳真     _______________________________________ 
 
Correspondence Address : 
通訊地址                 ____________________________________________________________________________ 
Occupation : Email : 
職業          _______________________________ 電郵    ______________________________________________ 
 
Section B  Type of Membership 
⼄乙部    會員類別  

 Type of membership 
會員類別  Subscription fee 費用  

 Life membership 
永久會籍 

HKD 1,000 
(One off payment 一次性收取) 

 
Ordinary membership (Membership Term 1 July – 30 June of next year) 
普通會籍 （會藉有效期由每年七月一日至翌年六月三十日） 
(Members joining as ordinary member for the first time on or after 1 April and on or before 30 June each 
year shall have their membership valid until 30 June of the next calendar year. 凡於每年四月一日至六月
三十日期間首次加入成為普通會員的會員，其會籍有效期將至翌年六月三十日止) 

HKD 100 (Annual subscription 年費) 

 Student membership (Membership Term 1 July – 30 June of next year) 
學生會籍 （會藉有效期由每年七月一日至翌年六月三十日） HKD 10 (Annual subscription 年費) 

Section C Qualification for Application (please refer to START Constitution) 
丙部    合符會籍申請的資歷  (請參閱  香港運動訓練及治療學會會章  - 申請資格 ) 

Qualification 
資格 

Issued Institute and date 
頒發機構及日期 

  

Section D  Declaration 
丁部   聲明 
I hereby apply for the Membership of the Sports Training And Rehabilitation Therapy Association of Hong Kong, and if accepted, agree to abide by the rules 
and regulations of the Association as may be laid down by the Association from time to time. And that the information supplied may be included inofficial 
Association publications and other Association communication. And I certify that the particulars given above are correct and true to the best of my 
knowledge and belief. 
茲申請加入香港運動訓練及治療學會，如蒙接納，本人願遵守會方不時頒行之規則及條文；亦同意香港運動訓練及治療學會在其刊物及學會通訊
內刊出本人所提供之資料。並特此證明，就本人所知及所言，表格內填報的資料全屬真實無訛。 
 

 

__________________________      _______________________      _______________________ 
      Signature 簽署                     Name 姓名                     Date 日期 
Please make cheque payable to The Sports Training and Rehabilitation Therapy Association of Hong Kong or pay in directly to Hang 
Seng Bank A/C 787-081249-001 and mail this form and the cheque / pay-in slip to Room 508 Takshing House, 20 Des Veoux Road 
Central, Hong Kong, or, if already paid in directly, via fax to +852 2125 8825 or email to info@start.org.hk. 
支票抬頭請書「香港運動訓練及治療學會」或直接存入恒生銀行戶口「787-081249-001」並將此表格連同支票或存款證明郵寄至
「香港中環德輔道中 20號德成大廈 508室」，如已直接存入款項，亦可傳真至 +852 2125 8825或電郵至 info@start.org.hk。 
WARNING : The Association does not collect any personal data about you unless you voluntarily provide it to us. Your personal data held by us will be kept 
confidential but we may provide such data to any person to whom we are required to make disclosure under any law applicable in Hong Kong 

個人資料收集聲明  : 除非您自願提供，否則本會不會收集您的任何個人資料。本會會保密您登記時所提供的個人資料，但本會可能會將這些資
料給予任何本會在適用於香港的法律下有義務予以披露資料的人。 


